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                                                                  RAWICZ, 05.12.2024 

 

 

IMIĘ I NAZWISKO ZGŁASZAJĄCEGO: Marek Grześkowiak 

 

BURMISTRZ  GMINY RAWICZ 

za pośrednictwem  

PRZEWODNICZĄCEGO  

RADY MIEJSKIEJ GMINY 

RAWICZ 

 

 

TREŚĆ INTERPELACJI / ZAPYTANIA / (krótkie przedstawienie stanu faktycznego):  

 
Panie Burmistrzu  

W związku z publiczną informacją o zawieszeniu programu "Czyste powietrze" proszę 

o informację, ile wniosków złożonych za pośrednictwem urzędu nie zostało 

rozliczone i o jakiej wartości kwotowej względem mieszkańców gminy Rawicz jest 

mowa. 

Proszę również o informacje, czy gmina Rawicz wzorem lat poprzednich zamierza 

kontynuować program dopłaty do wymiany źródeł ciepła na urządzenia o wyższej 

klasie energetycznej. 

 

 

                                                                                 Marek Grześkowiak 

 

 

UZASADNIENIE ISTOTNEGO ZNACZENIA DLA GMINY  I JEGO MIESZKAŃCÓW: 

 Z dniem dzisiejszym w mediach ogólnopolskich pojawiła się informacja o 

wstrzymaniu programu „Czyste powietrze”. Informacja ta wprowadza niepokój wśród 

mieszkańców korzystających z programu i wśród firm, które świadczą usługi w 

poszczególnych działach w/w programu. 


